
 

聯絡我們 Contact us : 電話 Tel: 2265 2137  電郵 Email : fundraising@hkct.edu.hk                                  Ref No: HKCT-PND-FD-202402 

港專專用 For Institution use only 

Date  

Cheque  

Serial  新昕計劃捐款表格 DONATION FORM FOR PROJECT NEW DAWN 

捐款者資料 DONOR’S INFORMATION 

姓名 Name*:                                                                                        (先生 Mr / 太太 Mrs / 女士 Ms) 

機構名稱 Name of organisation:                                      (只適用於機構捐款 Applicable for organisation donor only) 

聯絡電話 Tel:                                                電郵 Email:  

地址 Address:                                                                                                            

捐款金額 DONATION AMOUNT  

 HK$1,000,000  HK$500,000  HK$250,000  HK$100,000  HK$50,000   其他 Others __________________  

捐款用途: 閣下的捐款將全數用於新昕計劃項目營運資金 

USAGE OF DONATION : YOUR DONATION WILL BE USED TO SUPPORT THE PROJECT NEW DAWN PROGRAM 

 需要收據 Give One-off receipt, 收據抬頭 Name on Receipt (如適用 if applicable) *: _______________________________ 

 不需收據 NO Receipt Required 

*為必須填寫的項目，以便用作印發捐款收據之用。捐款港幣 100 元或以上，將獲發收據作扣稅用途。 
Required fields for issuing donation receipt. Tax-deductible receipt will be issued for donation of HK$100 or above. 

捐款方法 DONATION METHOD 

 劃線支票 Crossed Cheque 

   祈付「港專學院有限公司-新昕計劃」 
___Please make cheque payable to “HKCT Institute of Higher Education Limited - Project New Dawn” 

 直接存入戶口 Bank Deposit 

___香港中國銀行 Bank of China : 012-875-2-105817-8 

請將劃線支票或銀行存款單連同此表格，寄回港專-新昕計劃籌募小組(地址:香港新界馬鞍山鞍誠街 2 號港專賽馬會本科校園 6 樓) 
Please send cheques or deposit slips together with this donation form to HKCT – Project New Dawn Fundraising Unit (Address: 
6/F, HKCT Jockey Club Undergraduate Campus, 2 On Shing Street, Ma On Shan, N.T., Hong Kong) 
成為「新昕之友」BECOME FRIENDS OF PROJECT NEW DAWN 

捐款支持新昕計劃的人士，將自動成為「新昕之友」，㇐起推動及協助新昕計劃更生青年進修或重投社會工作，發揮所⾧，貢獻社會。 
Donors of Project New Dawn will automatically become "Friends of Project New Dawn", work together towards helping 
rehabilitated youths to reintegrate into society through further education or employment. 
 

 我不願意成為「新昕之友」I DO NOT want to be a“Friends of Project New Dawn”.   

《個人資料(私隱)條例》聲明 USE OF PERSONAL DATE DECLARATION 
香港專業進修學校及港專學院(下稱港專)尊重 閣下所提交的個人資料，您所提供的個人資料只限用於港專發出捐款收據、通訊、籌募經費及收集捐款
者意見之用，所收集及保存之個人資料絕對保密，只有港專職員或港專委託之機構才可以處理有關資料。如 閣下需要查閱式修正您的個人資料，請在
辦公時間內致電 2265 2137，電郵至 fundraising@hkct.edu.hk 或致函至香港新界馬鞍山鞍誠街 2 號港專賽馬會本科校園 6 樓與港專-新昕計劃籌募小組
聯絡。 Hong Kong College of Technology and HKCT Institute of Higher Education (HKCT) intend to use your personal details for our communication in future, 
including issuing donation receiot, information sharing, funraising work and conducting donor surveys or research. The data collected above will be solely handled 
by staff or an authorized third party, and will be treated strictly confidential. If you wish to access or correct your personal data, please contact HKCT – Project 
New Dawn Fundraising Unit at 2265 2137 or fundraising@hkct.edu.hk or 6/F, HKCT Jockey Club Undergraduate Campus, 2 On Shing Street, Ma On Shan, N.T., H.K. 
                             
請在方格加上 及簽署，以便我們跟進 Please  to indicate your intention and sign at the end of this statement 
 

 本人同意港專使用本人之個人資料傳遞服務通訊、活動宣傳、發出捐款收據及慈善籌款募捐之用。 

I AGREE to the proposed use of my personal data by HKCT. 

 

姓名(全寫) Name (Block Letters):                        簽署 Signature:                    日期 Date: 

 


